



[Conversation Circle] 19 Sept. 2023

Welcome to our first Conversation Circle! 😎

We are pleased to see all of you for joining us today !!

We hope you found the session enjoyable and had the opportunity to connect with other students! 😊

During today's session, we provided a world map for those who wanted to share their places of origin. 🌍

Additionally, we offered conversation handouts in Mandarin to help enhance your speaking skills ✌️

If there's a particular topic you're interested in discussing, please don't hesitate to contact us!

We anticipate your participation in our future sessions and look forward to seeing you again next time! 🤗

#nycuoia #conversationcircle #exchangestudent #degreestudents

【對話圈】9月19日 2023

歡迎來到我們的第一個對話圈! 😎

很高興看到大家今天加入我們的行列!!

我們希望你覺得這個課程很愉快,並且有機會與其他學生聯繫! 😊

在今天的會議中,我們提供了一個世界地圖給那些想分享他們的出身地圖的人。 🌍

此外,我們提供普通話的對話講義,幫助提升你的說話能力 ✌️

如果你有興趣討論的特定主題,請不要猶豫與我們聯繫!

我們期待您參與我們未來的場次,期待下次再見面! 🤗

#nycuoia #conversationcircle #exchangestudent #degreestudents

⚙️ · 隱藏原文 · 為此翻譯評分

